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Referat af skolebestyrelsesmøde torsdag d. 11. november 2024 kl. 19:00-21:00 
 

Deltagere: Stine Abildløkke Borresen, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Ane Palsberg, Dan Cui Priergaard, Christoffer Korsbakke 
Mortensen, Sidsel Raben, Sidsel Buhl, Rikke Michan, Mads og Vilfred (elevrådsrepræsentanter) 
 

Afbud: Jesper Walbum, Nadja Tandrup 
 
Gæster: Suppleant Helene Vibholt, samt Turi og Mette  
 
Ordstyrer: Sara Vinding  
Referent: Mette  
  

 

  
Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat og 
indflyvning (5 min) 

19:00-
19:05 

 Godkendt 

Elevrådet  
 

19:05-
19:15 

Eleverne deltager kun i mødet til kl. 20 efter aftale  Elevrådet har besluttet, at 8. og 9. klasserne godt 
kan være i hallen samtidig, så de har slået deres to 
dage sammen. 
Elevrådet har vist skoleudvalget rundt, og det har 
været en god oplevelse både for elever og 
skoleudvalg. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Opsamling på oplæg om 
skærme  

19:15-
19:35 

Hvordan ønsker vi at arbejde videre med skolens 

skærmprincip/politik 

Enighed om, at vi som skole og skolebestyrelse 
kan sætte nogle klare rammer for forældrene.  
Opfordring til at det allerede er før børnene 
starter i skolen, så forældrene ikke er i tvivl om 
skolens værdier og holdninger.  
Forslag om, at skolebestyrelsen kommer med 
anbefalinger/værdier, som systematisk 
fremlægges på forældremøder og bliver 
omdrejning for debat.  
 
Hvad skal vi herfra: 
Der nedsættes en arbejdsgruppe, som kigger lidt 
bredere – også med søvn, alkohol mv (kig også på 
velkomstfolder osv, så det hele stemmer overens): 
 
Christoffer, Anna-Signe, Dan, Helene. 
 
Fra medarbejdere: Bo fra GFO, en lærer og Rikke.  
 
Anna-Signe er tovholder.  

Toiletter i indskolingen  19:35-
19:50 

Vi har fået godkendt at deltage i det kommunale 
projekt/eksperiment sammen med Skovgårdsskolen. Rikke 
orienterer og input gives til det videre arbejde. Eventuelt 
nedsættelse af en sparringsgruppe.   

Vi har sammen med Skovgård fået 1,3 mio kr. til 
indsatser for at forbedre toiletforholdene 
målrettet indskolingen.  
 
Udvalg/Sparringsgruppe: Sara, Rikke, Signe 
(suppleant). Elevrådet bliver også inddraget.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Høringssvar vedr. søvn  19:50-
20:00 

Oplæg fra kommunen vedhæftet  Senere mødetid – vi mener, at vi har været rundt 
om det mange gange. Vi ser tiden an og ser på de 
skoler, der gør forsøget. Vi kunne tænke os, at 
søvn, som er punkt nr. 7 op som punkt 1 i et 
samarbejde mellem skole og hjem.  
Vi ser primært initiativerne som noget skolen kan 
gøre.  
Sara vil gerne kigge materialet igennem og 
udarbejdet et høringssvar. Har man input, så tag 
kontakt til Sara inden mandag.  

Godkendelse af ferieplanen 
for skoleåret 25-26  

20:00-
20:10 

Skolen ønsker at ændre kommunens udspil til, at elevernes 
skoleår starter mandag d. 11/8 og vi holder lukket Grundlovsdag 
5/6. Oplæg til lukkedage for fritid medbringes.  

Forslag til ændring i ferieplanen er godkendt. 
 
GFO/Klub: Lukket 22. + 23. december, ml. jul og 
nytår (29. og 30. dec) samt 2/1 (indeklemt fredag) 
Derudover fredag efter Kristi himmelfart og på 
Grundlovsdag.  
 
Vi undersøger, hvad de andre skoler i kommunen 
gør. Hvis vi adskiller os meget fra de andre, så 
tager vi det op igen. (Efter undersøgelse, så følger 
vi de fleste andre i kommunen).  

Trafikkampagne   20:10-
20:20 

Opfølgning fra sidst  Det går godt – der er kommet mail ud.  
Opfordring til at der kommer et opslag ud til hele 
skolens forældre.  
Forslag om, at der kommer en forælder med på 
Cassiopeias forældremøder og fortæller om 
opmærksomheden på trafikforholdene.  

Høringssvar vedr. 
styrelsesvedtægterne   

20:20-
20:30 

Oplæg fra kommunen vedhæftet  Vi har brug for at lukke 6. årgang til jul for at have 
plads til idrætselever.  

Orientering om økonomi  20:30-
20:40 

Rikke orienterer kort  
Thomas deltager i januar 

Thomas kommer på januarmødet.  
Resultatet for 2024 ser fornuftigt ud.  
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelser (Orientering) 20:40-
20:55 

Forperson: 
- Formandsmøde  
- Skoleudvalgsbesøg  

Skoleledelsen:  
- Informationsmøde nye 0. klasser 
- Ressourceperson  

Medarbejderne:  
 
 

Forperson: 
Skoleudvalget har været på besøg.  
Stor interesse i flotte tal i de unges sene 
alkoholdebut/forbrug. 
Der bliver nedsat et opgaveudvalg omkring 
forældrerollen og krav/forventninger til forældre.  
Der skal diskuteres om ønske om karakterer i 6. og 
7. klasse. Det bliver op til den enkelte 
skolebestyrelse at beslutte.  
 
Ledelsen: Vi har informationsmøde for nye 
0.klasser d. 19/11 kl. 17. Helene kommer og 
repræsenterer bestyrelsen.  
Fitnessredskaberne bliver monteret 
slutnovember. 
 

Eventuelt  20:55-
21:00 

 Opfordring til, at man i 7. klasser får at vide, hvor 
meget, der skal tjenes ind til skolerejsen.  
Spørgsmål omkring medarbejder, der stopper i 
prøveperioden – om vi ved, hvad det handler om.  

Kommende punkter   Team Danmark samarbejde (November – udsættes til januar) 
Princip for fritid (Januar) 
Budget 2025 (Januar, Thomas deltager) 
Mad og måltidspolitik  
 

Skolerejser - både principper, sted, idrætsprofil 
mv.  

 


